
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO SUR 

N.º de Acta 01 / 2022

Carácter de la Sesión Ordinaria

Fecha de la Sesión 31 – enero - 2022

Hora inicio / fin 20:00 h.

Lugar Tenencia Alcaldía Sur

ASISTENTES:

PRESIDENTA  NATA

Dña. AMPARO MARCO GUAL

 PRESIDENTA 

Dña. MARIA ISABEL GRANERO MOYA

VOCALES

Concejal Designado

Dña. PATRICIA PUERTA BARBERÁ Grupo Político PSOE

Vecinos designados por Grupos Políticos

D. MANUEL PEGUEROLES BELMONTE Grupo Político PSOE

D. MANEL JOSEP ESTRADA MELIÀ Grupo Político COMPROMIS

Personas designadas por Alcaldía

Dña. EVA LIDÓN BARREDA MARTÍN

Dña. M.ª ISABEL CEBRIAN GÓMEZ

Representantes de asociaciones de vecinos. 

D. ALBERTO RAMOS RENAU AAVV. SAN JAIME

D. JOSE L. GÓMEZ SÁNCHEZ AA.VV. SAN BERNARDO

D. JOSÉ OSCAR SÁNCHEZ RAMOS AA.VV. LA ADUANA
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Representantes de las AMPA

D. JORGE ERNESTO PORCAR AMPA CEIP ANTONIO ARMELLES DOMENECH

SECRETARIA

Dª. ELISABETH BREVA ALMERICH 

EXCUSA ASISTENCIA:

Dña. M.ª Jesús Garrido Moya

NO ASISTEN:

D. Miguel Angel Guillamón Naches

Dña. Estefanía García Gómez

Orden del día. 

1º.- Aprobación si es procedente del acta correspondiente a la sesión ordinaria de la 
Junta de Distrito Sur de fecha 25 de octubre de 2021

2º.-  Toma de posesión de Dña. Estefanía García Gómez, representante de la AA.VV. 
MAESTRÍA, y D. Manel Josep Estrada Melià por COMPROMIS, para formar parte del 
Consejo y la Junta del Distrito Sur.

3º.- Informe de la Presidenta

4º.- Despacho extraordinario

5º.- Ruegos y preguntas.

En la Tenencia Alcaldía Sur, en la calle Ricardo Catalá esquina Joaquín Marques, 
siendo las 20:00 del día 31 de enero de dos mil veintidós, bajo la presidencia del Ilma. 
Señora Alcaldesa Dª Amparo Marco Gual, que asiste a la misma como presidenta nata, se 
reúnen los señores y señoras arriba señalados al objeto de celebrar sesión ordinaria de la 
Junta Municipal de Distrito SUR , con mi asistencia como Secretaria Delegada de la Junta 
para dar fe del acto.
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Comprobado el quorum de asistencia por la Presidencia se procede a iniciar la 
sesión pasando a tratar los puntos incluidos en el orden del día 

Toma posesión de Dña. Mª ISABEL CEBRIAN GÓMEZ, designada por decreto de 
Alcaldía 4854/2022 de fecha 31 de enero como vocal designada por la alcaldia tras la 
renuncia del anterior vocal D. Rafael Serrano Ruiz

1º.-  APROBACIÓN,  SI  PROCEDE,  DEL  ACTA   CORRESPONDIENTE  A  LA 
SESIÓN ORDINARIA DE LA JUNTA MUNICIPAL DE DISTRITO SUR DE FECHA 25 DE 
OCTUBRE DE 2021 

Por no existir objeciones al borrador del acta de la sesión ordinaria, celebrada el 
día 25 de octubre de 2021 por unanimidad se acuerda aprobarla. 

2º.-  TOMA  DE  POSESIÓN  DE  DÑA.  ESTEFANÍA  GARCÍA  GÓMEZ, 
REPRESENTANTE DE LA AA.VV. MAESTRÍA Y D. MANEL JOSEP ESTRADA MELÀ 
POR  COMPROMIS  PARA  FORMAR  PARTE  DEL  CONSEJO  Y  LA  JUNTA  DEL 
DISTRITO SUR. 

Toma de posesión de D. Manel Josep Estrada Melià por Compromís, para formar 
parte del Consejo y Junta del Distrito Sur.

Se  procedera  a  convocar  en  próxima  convocatoria  a  Dña.  Estefanía  García 
Gómez, representante de la AA.VV. MAESTRÍA,  por no asistir a la toma de posesión, para 
formar parte del Consejo y la Junta del Distrito Sur, por temas personales.

3º.- INFORME PRESIDENTA

La  Sra.  Presidenta  informa  de  las  respuestas  comunicadas  por  los  distintos 
departamentos:

   SALUD PUBLICA

 DÑA. MARIA ESPAÑA NOVOA

- Con respecto a la solicitud sobre la zona del Maset Blau, en los parques de 
alrededor  que  hay  muchas  ratas,  por  lo  que  se  debería  de  comprobar  donde  están 
haciendo los nidos para poder dar solución al respecto, informan desde el departamento 
de  Salud  Publica  se  paso  aviso  a  la  empresa  de  desratización,  desinsectación  y 
desinfección GPM el 18 de diciembre de 2021 y esta realizada el día 29 de diciembre de 
2021, han repuesto algunos cebos rodenticidas.
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4º.- DESPACHO EXTRAORDINARIO

No  existiendo  ningún  asunto  de  Despacho  Extraordinario,  se  pasa  al  punto 
siguiente del orden del día.

5º.- RUEGOS Y PREGUNTAS

AA.VV. LA ADUANA (GRUPO LOURDES) – D. JOSÉ O. SÁNCHEZ RAMOS 

El Sr. Sánchez, informa que en la zona del Grupo San Andrés hasta los Cipreses 
el carril bici esta muy sucio, lleno de piedras y arena, se debería de limpiar.

En la Plaza sierra de Cazorla, hay muchos pinos donde se posan muchos pájaros, 
por lo que la zona esta muy sucia de heces de pájaros sobre la calzada y bancos, por lo 
que es muy importante se limpie con asiduidad. 

DÑA. M.ª ISABEL CEBRIAN GÓMEZ

Comunica que en la Avda. Villarreal hay un paso de cebra elevado y otro que no 
lo esta por lo que considera que se debería de hacer también elevado o bien instalar 
semáforo porque los vehículos van muy acelerados y muchas veces no paran.  

También informa que en la Avda. De Valencia, la máquina que limpia no pasa por 
todos los tramos de la acera., considera necesario la limpieza de las heces de los perros 
alrededor de los colegios.

En la zona del Colegio Armelles, hay un descampado que esta muy sucio y hay 
muchas ratas, se debería de limpiar y desratizar.

D. MANEL JOSEP ESTRADA MELIÀ

Quiere hacer constar que cuando llueve en la zona de la Calle Maestra Arrieta 
hacia la rotonda de la Avda. Valencia (Telepizza) llegando las aguas hasta la Avda. De 
Casalduch sigue inundándose a pesar de las obras que se han realizado.

AA.VV. SAN JAIME (GRUPO ROQUETES) – D. ALBERTO RAMOS RENAU

Con respecto al charco que se genera en la entrada del Grupo Roquetes cuando 
llueve, informa el Sr. Ramos que ha ido a visitarlo el técnico del Ayuntamiento que hizo un 
informe al respecto pero no tienen noticias hasta el momento, por lo que solicita el informe 
de la situación en la que se encuentra dicha reparación.

Comunica que las luces del puente en la zona peatonal faltan 2 farolas en un lateral 
y 3 en el otro, así como es necesaria la instalación de luces bajas en la entrada del barrio 
porque  no  hay  luz.  Con  respecto  a  las  luces  se  le  informa  que  las  del  puente  son 
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responsabilidad  de  Consellería  y  los  accesos  del  Ayuntamiento.  Dña.  Amparo  Marco 
informa que lo comentara con el Conseller.

La Sra. Alcaldesa, comunica que en breve visitará los Grupos con el Jefe de Obra 
del Ayuntamiento, para ver las necesidades.

AA.VV. SAN BERNARDO – D. JOSE L. GÓMEZ SÁNCHEZ

El Sr. Gómez, también solicita que la Sra. Alcaldesa que pase por el Grupo San 
Barnardo junto con el Jefe de Obra para ver las necesidades.

Insiste en la necesidad de poner más luces en el Grupo ya que están a oscuras.

Reclama una vez más la instalación de badenes elevados porque los vehículos 
circulan a gran velocidad y no han dado ninguna solucionado al problema a fecha de hoy.

Traslada una queja al SMC porque tardan mucho tiempo para dar solución a las 
peticiones.

Solicita actuación policial mas continua por el grupo ya que la gente tiran en los 
contenedores,  escombros, trastos, situados detrás de Monfort,  Satra, entre otros, había 
mejorado pero  vuelve  otra  vez  el  aumento sobretodo de escombros,  la  Sra.  Alcaldesa 
comenta que hay zonas que son como vertederos donde empresas dejan los escombros, 
son  incontrolables  como el  Rio  Seco.  Informa que  se  van a  comprar  dos  ecoparques 
móviles más

Con respecto a las luces del Parque Rosello, hay zonas muy oscuras ya que las 
farolas están muy altas y  los  pinos  la  tapan,  aprovechando  para hacer  trapicheos con 
drogas, solicita se instale luz en las esquinas de la caseta para así tener iluminada esa 
zona e intentar dar solución al tema.

DÑA. ISABEL GRANERO MOYA

Comenta que tuvieron una reunión con el Sr. Campos y Policía sobre los temas al 
vandalismos  en el  Grupo Perpetuo Socorro,  incidiendo en que pondrán más vigilancia, 
aunque se considerá que debería de ser la Policía Nacional la que controlara el tema.

Toma la palabra la Sra. Alcaldesa, haciendo llegar a los asistentes su interés de 
acudir a sesiones de Junta y/o Consejo, agradeciendo a los presentes su colaboración y 
asistencia, levantando la sesión.

Y  siendo  las  veinte  horas  y  cincuenta  minutos  de  la  fecha  indicada  en  el 
encabezamiento, por no haber más asuntos que tratar, el señora Presidenta levanta la 
sesión, de todo lo cual, como Secretaria doy fe y, para que conste, levanto la presente acta 
que firmo junto con la Sra Presidenta de la Junta  Municipal de Distrito SUR

(Documento firmado electrónicamente al margen.)
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ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE SUD

Núm. d’acta 01/2022

Caràcter de la sessió Ordinària

Data de la sessió 31 de gener de 2022

Hora inici/fi 20:00 h – 20:50 h

Lloc Tinència Alcaldia Sud

ASSISTENTS:

PRESIDENTA NATA

SRA. AMPARO MARCO GUAL

 PRESIDENTA 

SRA. MARÍA ISABEL GRANERO MOYA

VOCALS

Regidora designada

SRA. PATRICIA PUERTA BARBERÁ Grup polític PSOE

Veïns designats per grups polítics

SR. MANUEL PEGUEROLES BELMONTE Grup polític PSOE

SR. MANEL JOSEP ESTRADA MELIÀ Grup polític COMPROMÍS

Persones designades per Alcaldia

SRA. EVA LIDÓN BARREDA MARTÍN

SRA. M.ª ISABEL CEBRIÁN GÓMEZ

Representants d'associacions veïnals

SR. ALBERTO RAMOS RENAU AV SAN JAIME

SR. JOSE L. GÓMEZ SÁNCHEZ AV SAN BERNARDO

SR. JOSÉ ÓSCAR SÁNCHEZ RAMOS AV LA ADUANA
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Representant de les AMPA

SR. JORGE ERNESTO PORCAR AMPA  CEIP  ANTONIO  ARMELLES 
DOMÉNECH

SECRETÀRIA

SRA. ELISABETH BREVA ALMERICH 

EXCUSA ASSISTÈNCIA:

Sra. M.ª Jesús Garrido Moya

NO HI ASSISTEIXEN:

Sr. Miguel Ángel Guillamón Naches

Sra. Estefanía García Gómez

Ordre del dia

1. Aprovació de l'acta corresponent a la sessió ordinària de la Junta del Districte Sud de 
data 25 d'octubre de 2021

2. Presa de possessió de la Sra. Estefanía García Gómez, representant de l'associació 
veïnal MAESTRÍA, i del Sr. Manel Josep Estrada Melià per COMPROMÍS, per a formar 
part del Consell i de la Junta del Districte Sud

3. Informe de la presidenta

4. Despatx extraordinari

5. Precs i preguntes

A la Tinència d’Alcaldia de Districte Sud, situada  al carrer Ricard Català, cantó 
amb el carrer Joaquín Marqués,  a les 20:00 h del dia 31 de gener de dos mil vint-i-dos, 
sota la presidència de l’Excma. Sra. Amparo Marco Gual,  alcaldessa de la ciutat  que hi 
assisteix  com  a  presidenta  consumada,  es  reuneixen  els  senyors  i  senyores  suara 
esmentats, a fi de celebrar la sessió ordinària del Junta Municipal del Districte SUD, amb 
la meua assistència com a secretària delegada de la Junta per a donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència, la presidenta inicia la sessió i passa a tractar 
els punts inclosos en l'ordre del dia. 
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Pren  possessió  la  Sra.  Mª  ISABEL  CEBRIÁN  GÓMEZ,  designada  per  decret 
d'Alcaldia 4854/2022 de data 31 de gener, com a vocal designada per l'Alcaldia després de 
la renúncia de l'anterior vocal, el Sr. Rafael Serrano Ruiz.

1. APROVACIÓ DE L'ACTA CORRESPONENT A LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 
LA JUNTA MUNICIPAL DE DISTRICTE SUD DE DATA 25 D'OCTUBRE DE 2021

Com que no hi ha objeccions a l'esborrany de l'acta de la sessió celebrada el dia 
25 d’octubre de 2021, per unanimitat s'acorda aprovar-la. 

2.  PRESA  DE  POSSESSIÓ  DE  LA  SRA.  ESTEFANÍA  GARCÍA  GÓMEZ, 
REPRESENTANT  DE  L'ASSOCIACIONS  DE  VEÏNS  MAESTRÍA  I  DEL  SR.  MANEL 
JOSEP ESTRADA MELIÀ PER COMPROMÍS PER A FORMAR PART DEL CONSELL I LA 
JUNTA DEL DISTRICTE SUD. 

Pren possessió el Sr. Manel Josep Estrada Melià per Compromís per a formar 
part del Consell i Junta del Districte Sud.

Es  procedirà  a  convocar  a  la  pròxima  convocatòria  la  Sra.  Estefanía  García 
Gómez,  representant  de  l'associació  veïnal  MAESTRÍA,  per  no  assistir  a  la  presa  de 
possessió per temes personals, per a formar part del Consell i la Junta del Districte Sud.

3. INFORME DE LA PRESIDENTA

La presidenta informa de les respostes comunicades pels distints departaments:

SALUT PÚBLICA

SRA. MARÍA ESPAÑA NOVOA

Respecte de la sol·licitud sobre la zona del Maset Blau, informa que en els parcs 
del voltant hi ha moltes rates, per la qual cosa s’hauria de comprovar on estan fent els nius 
per a poder donar una solució. Informen des del departament de Salut Publica que el 18 de 
desembre  de  2021  es  passar  un  avís  a  l'empresa  de  desratització,  desinsectació  i 
desinfecció GPM, la qual va realitzar aquests treballs el dia 29 de desembre de 2021 i va 
reposar alguns enceballs rodenticides.

4. DESPATX EXTRAORDINARI

Com que  no  hi  ha  cap  assumpte  de  despatx  extraordinari,  es  passa  al  punt 
següent de l'ordre del dia.
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5. PRECS I PREGUNTES

AV LA ADUANA (GRUP LOURDES) – SR. JOSÉ O. SÁNCHEZ RAMOS 

El Sr. Sánchez informa que a la zona del grup Sant Andreu fins als Xiprers, el 
carril bici esta molt brut, ple de pedres i arena, per la qual cosa s’hauria de netejar.

A la plaça Serra de Cazorla hi ha molts pins on es posen pardals que embruten 
la calçada i els bancs de la zona amb els seus excrements, per la qual cosa és molt  
important es netege amb assiduïtat.

SRA. M.ª ISABEL CEBRIÁN GÓMEZ

Comunica que a l'avinguda de Vila-real hi ha un pas de zebra elevat i un altre que 
no ho està,  per  la  qual  cosa considera  que s’hauria  d’elevar  també o bé instal·lar  un 
semàfor perquè els vehicles van molt accelerats i moltes vegades no paren.  

També informa que a l'avinguda de València, la màquina de netejar no passa per 
tots els trams de la vorera i considera necessari la neteja dels excrements dels gossos al  
voltant dels col·legis.

Comenta que a la zona del CEIP Antonio Armelles, hi ha un descampat molt brut 
ple de rates que s’hauria de netejar i desratitzar.

SR. MANEL JOSEP ESTRADA MELIÀ

Vol  fer  constar  que  quan  plou  a la  zona  del  carrer  Mestre  Arrieta,  cap a  la 
rotonda  de  l'avinguda  de  València  (Telepizza),  les  aigües  arriben  fins  a  l'avinguda 
Casalduch, que continua inundant-se a pesar de les obres que s'han realitzat.

AV SAN JAIME (GRUPO ROQUETES) – SR. ALBERTO RAMOS RENAU

Respecte al toll  que es genera a l'entrada del grup Roquetes quan plou, el Sr. 
Ramos informa que ha anat a visitar-lo el tècnic de l'Ajuntament, el qual va fer un informe, 
però no han tornat a tindre notícies, per la qual cosa sol·licita l'informe de la situació en 
què es troba aquesta reparació.

Comunica que en el pont en la zona de vianants falten 2 fanals en un lateral i 3 en 
l'altre, i indica que es necessari instal·lar llums baixes a l'entrada del barri perquè no hi ha 
llum. Respecte a les llums, se li informa que les del pont són responsabilitat de Conselleria, 
i  les dels accessos, de l'Ajuntament.  La Sra. Amparo Marco informa que ho comentarà 
amb el conseller.

L’alcaldessa  comunica  que  en  breu  visitarà  els  grups  amb  el  cap  d'obra  de 
l'Ajuntament per a veure les necessitats.
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AV SAN BERNARDO – SR. JOSÉ L. GÓMEZ SÁNCHEZ

El Sr. Gómez també sol·licita que l’alcaldessa passe pel  grup Sant Bernat junt 
amb el cap d'obra per a conéixer les seues necessitats.

Insisteix en la necessitat de posar més llums en el grup ja que estan a fosques.

Reclama una vegada més la  instal·lació  de guals  elevats perquè els  vehicles 
circulen a gran velocitat i no han donat cap solució al problema fins ara.

Trasllada una queixa a l’SMC perquè tarden molt de temps per a donar solució a 
les peticions.

Sol·licita una actuació policial més contínua pel grup, ja que la gent tira en els 
contenidors runes, trastos... darrere de Monfort o de Satra, entre d’altres. La situació havia 
millorat però torna a haver-hi runes: l’alcaldessa comenta que hi ha zones que són com 
abocadors on empreses deixen les runes, i són incontrolables, com el riu Sec. Informa que 
està previst comprar dos ecoparcs mòbils més.

Respecte a  les  llums  del  Parc  del  Roselló,  comenta  que  hi  ha  zones  molt 
fosques, ja que els fanals estan molt alts i els pins les tapen, situació que s’aprofita per a 
fer tripijocs amb drogues. Sol·licita que s'instal·le llum en els cantons de la caseta per a 
així tindre il·luminada eixa zona i intentar donar solució al tema.

SRA. ISABEL GRANERO MOYA

Comenta que van tindre una reunió amb el Sr. Campos i la Policia per a parlar 
del vandalisme al grup Perpetu Socors, i es va decidir que posarien més vigilància, encara 
que considera que hauria de ser la Policia Nacional la que controlara el tema.

Pren  la  paraula  l’alcaldessa,  la  qual  fa  arribar  als  assistents  el  seu  interés 
d'acudir a les sessions de Junta i/o Consell, i alça la sessió agraint als presents la seua 
col·laboració i assistència.

I  a  les vint  hores i  cinquanta minuts de la data indicada en l'encapçalament, 
sense que hi haja més assumptes a tractar, la presidenta alça la sessió, de la qual, com a 
secretària, en done fe i,  perquè conste,  estenc aquesta acta que firme al costat de la 
presidenta de la Junta Municipal del Districte SUD.

(document firmat electrònicament al marge)
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En cas de contindre este document dades 
de caràcter personal objecte de protecció, 
estos  es  troben  omesos  o  substituïts  per 
asteriscos  (*)  o  per  PARTICULAR,  en 
compliment de la Llei Orgànica 15/1999, de 
13 de desembre, de Protecció de Dades de 
Caràcter Personal. 

En caso de contener este documento datos 
de  carácter  personal  objeto  de  protección, 
estos  se  encuentran  omitidos  o  sustituidos 
por  asteriscos  (*)  o  por  PARTICULAR,  en 
cumplimiento de la Ley Orgánica 15/1999, de 
13 de diciembre, de Protección de Datos de 
Carácter Personal. 
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